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   1 DE SCHAKEL 16-2023 
 

 

KERMIS IN HAPS 
 

Zwieren, zwaaien, rondjes draaien bij de kermis in Haps. 

Ga mee op avontuur, maak een ritje in de botsauto’s of  

trakteer jezelf op een kaneelstok. 
 

De kermis is een plek waar iedereen plezier kan maken! 
 

Wij wensen iedereen alvast veel kermisplezier! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
ACTIVITEITEN 1 – 15 SEPTEMBER 2023 
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DATA ACTIVITEITEN  BLZ 

2 t/m 5 september Kermis Haps  1 

7 en 8 september Huistheater de Steenakker  12 

Vrijdag 8 september Bijeenkomst Maasziekenhuis  6 

Maandag 11 september Gymlessen voor volwassenen  26 

VERENIGINGSNIEUWS   BLZ 

Ameezing Vocals   8 

HAJU   22 

KBO   37 

MV Juliana/Rozenbottels   18 

Tennisvereniging De Zoetsmeer   28 

Toneelvereniging KUNAKRA   9 

Voetbalvereniging Hapse Boys   29 

Volleybalvereniging HaVoC   27 

De Zonnebloem   36 

 
 

   

 

 

 

 

  

 

 

SCHAKEL NUMMER 17 
 

Kopij aanleveren t/m vrijdag 8 september 2023 
 

uitgave vrijdag 15 september2023 
 

Graag de kopij aanleveren via ons e-mailadres: info@deschakelhaps.nl 
 

Redactieadres: Willem Alexanderlaan 5, 5443 BX Haps 

                   06-1844 6702 of 06–1546 1173 
 

Aanleveren kopij  
Teksten aanleveren in WORD-document.  

Vraag bij inleveren van aangeleverde kopij of er kosten aan verbonden zijn. 
Bij voorkeur tekst aanleveren in lettertype Verdana grootte 10.  
Foto’s tevens apart in de mail toevoegen. 
 

Aangeleverde kopij 
Geen bevestiging ontvangen? Neem dan telefonisch contact met ons op. 

 

De Schakel niet ontvangen?  06-18446702 of 06-15461173 
 

Jaarabonnement 2023. De Schakel €15,00. 
 
 

 

In het kader van de AVG (Europese wet Algemene Verordening Gegevensbescherming)  

dienen verenigingen, instellingen én personen die FOTO’S van personen mailen naar de  

redactie van De Schakel voor plaatsing in één van de nummers er ZELF voor te zorgen  
dat zij toestemming hebben van de betreffende perso(o)n(en). 
 

De redactie kan niet aansprakelijk worden gesteld voor fouten in publicaties en  

advertenties en daaruit mogelijk voortvloeiende aansprakelijkheid. 

 
 

 
 



  3 DE SCHAKEL 16-2023 
 

 

3E HOPSE SCHUURVERKOOP  
 

Op zondag 17 september van 10.00 tot 16.00 uur zetten we de deuren van de Hapse 

garages en schuren weer open! 
 

Het is tijd voor Hopse stoep-, garage- en schuurverkoop! 
 

Aanmelden 

Aanmelden kan nog tot 8 september.  

Stuur een mail naar schuurverkoophops@gmail.com 

met daarop je naam, adres, telefoonnummer en 

emailadres en de aan te bieden koopwaar.  

Je kunt je ook aanmelden via een briefje.  

Dat lever je in bij Beerseweg 14a of Irenestraat 2. 
 

Bezoekers 

We hopen op een groot aantal bezoekers en zorgen voor de publiciteit in de Schakel en 

in de regionale kranten. We hebben ook een facebookpagina. Net als in Schakel 

nummer 17 wordt ook op onze Facebookpagina de plattegrond met verkoopadressen 

enkele dagen vóór 17 september geplaatst.  
 

Het is fijn als onze facebookpagina veel gedeeld wordt (Stoep- garage- en 

schuurverkoop Hops) en…. Zegt het voort!! 
 

Deelnemers 

Alle deelnemers ontvangen van ons via de mail verdere informatie. 
 

Tot 17 september! 

Commissie Schuurverkoop Hops 
 

SLECHTVALK VERGEZELD HAAN 
 

De haan die vanaf de meer dan 

60 meter hoge torenspits over 

ons dorpje waakt, krijgt 

regelmatig gezelschap van een 

slechtvalk.                           
 

Foto: Rob Meulepas 

  

mailto:schuurverkoophops@gmail.com
https://www.facebook.com/groups/1748391425507945/?hoisted_section_header_type=recently_seen&multi_permalinks=2013851428961942&__cft__%5b0%5d=AZVPat5kkjkUCdMl2kWApv2-inIE65WvLNLncLNHp45ffDFJkYx-BdwButpyX1M2umomwJefg1_2GvMruy-vz3HJAAK__Z4zzn-0_sUIGd22Ls0d50MJu583uab9B7eZ1dq33emllAcWXv9GimltOhbBgk2tP54UfvA5k_MneddqH2CMLPx1hXFSI9Q03fUWNSo&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/groups/1748391425507945/?hoisted_section_header_type=recently_seen&multi_permalinks=2013851428961942&__cft__%5b0%5d=AZVPat5kkjkUCdMl2kWApv2-inIE65WvLNLncLNHp45ffDFJkYx-BdwButpyX1M2umomwJefg1_2GvMruy-vz3HJAAK__Z4zzn-0_sUIGd22Ls0d50MJu583uab9B7eZ1dq33emllAcWXv9GimltOhbBgk2tP54UfvA5k_MneddqH2CMLPx1hXFSI9Q03fUWNSo&__tn__=-UC%2CP-R
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NIEUW HOOFDSTUK VOOR DRUKKERIJ WEEMEN 
 

Met trots delen we het leuke nieuws dat ons 

vertrouwde familiebedrijf Weemen, de 

drukker van dorpsblad 'De Schakel', een 

nieuwe stap heeft gezet naar de toekomst.  
 

Drukkerij Weemen heeft de productie 

inmiddels verplaatst van ons mooie dorp 

naar een glanzend nieuwbouwpand op 

industrieterrein Laarakker A73.  
 

Het is een beslissing die met zorg en 

overweging is genomen en het markeert 

een nieuw hoofdstuk in de geschiedenis van ons familiebedrijf.  
 

Het nieuwe pand biedt niet alleen ruimte voor groei en innovatie, maar stelt 

Weemen ook in staat om het dorpsblad met dezelfde zorg en toewijding te blijven 

drukken waar we zo van houden.  
 

Overigens, de kantoren zijn nog wel gevestigd op de oude locatie in het centrum; 

deze zullen we op een later moment verhuizen.  
 

Dus, wanneer je deze editie van  

'De Schakel' in handen hebt,  

bedenk dan dat het met  

dezelfde liefde voor ons  

dorp is  

gemaakt, zij het nu met  

een vleugje moderne flair.  
 

Familie Weemen 
 

Scan de QR code om het filmpje van de 

nieuwbouw te bekijken:  

 
 
 
 

  

 

De mooie V’s in je leven:  
vriendschap, verliefdheid, verbinding, vriendelijkheid,  

vrolijkheid, verzoening, vrede en vrijheid. 
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GELOOFSGEMEENSCHAP H. NICOLAAS    
  

Zaterdag 2 september: Woord- en Communiedienst  

Misintenties: Overleden parochianen      
  

Zaterdag 9 september Eucharistieviering  

Misintenties: Verjaardag Maria Graat-van Dommelen  
  

Priester van de week:  

Pastoor James   Tel. 0485-451282. Vrijdag 1 tot vrijdag 8 september.       

Pastor Bas van Dijk Tel. 0485-218712. Zaterdag 9 tot zaterdag 16 september.  
 

Misintenties kunnen opgegeven worden bij Dinie van Raaij, Parallelstraat 2.03 

Telefoon 312817. U kunt daar een envelop in de brievenbus stoppen of een envelop 

stoppen in de brievenbus die aan de kerk hangt. De kosten bedragen € 12,50 
Als u de misintentie vermeld wilt hebben in De Schakel, dan is het belangrijk dat u 

de intentie opgeeft ruim drie weken voor de gewenste datum.  
  

WOORD- EN COMMUNIEDIENST 
 

Helaas heeft de locatieraad van onze kerk, Heilige Nicolaas, moeten besluiten om 

met ingang van 30 september aanstaande te stoppen met de Woord- en 

Communiediensten. Het is gebleken dat het aantal kerkbezoekers bij deze diensten 

dermate laag is, dat het niet langer verantwoord is hier mee door te gaan.  

Het stoppen hiervan betekent dat er op de eerste zaterdag van 

de maand geen diensten zijn en de kerk dus gesloten is. 
 

Als alternatief kunt u kijken naar de eucharistievieringen op 

zondag op TV (NPO 2) die uit alle delen van het land komen. 

De bisdommen hebben ervoor gekozen iedere week de 

vitaliteit van geloof en kerk vanaf wisselende locaties te laten 

zien. Vanaf 09.45 uur wordt er een geloofsgesprek door Leo 

Fijen uitgezonden dat als context dient voor de aansluitende eucharistieviering.  
 

De laatste Woord- en Communiedienst is dus op zaterdag 2 september. Mies Kroef 

zal deze dienst voor de tiende keer voorgaan, samen met Ans van Zeeland.  
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INLOOPBIJEENKOMST PROSTAATKANKER 
 

Vrijdag 8 september van 14.00 tot 16.00 uur 

organiseert Maasziekenhuis Pantein samen met de 

ProstaatKankerStichting een inloopbijeenkomst voor 

mannen met prostaatkanker en hun naasten.  
  

De ProstaatKankerStichting is een 

patiëntenorganisatie door en voor mannen met 

prostaatkanker.  

Tijdens de bijeenkomst gaat het vooral om het contact met lotgenoten. 

Het delen van ervaringen geeft vaak veel herkenning en erkenning, ook 

voor de naasten. Het thema deze bijeenkomst is ‘Prostaatkanker en 

alleenstaand. Hoe doe je dat?’ 
  

De bijeenkomst vindt plaats in het Maasziekenhuis en is gratis toegankelijk. 

Aanmelden is niet nodig. 
 

GEMEENTEGIDS LAND VAN CUIJK 
 

Digitale versie  

De digitale versie van de gemeentegids: 

https://landvancuijk.smartmap.nl/ 

Hier vindt u de meest actuele lokale informatie en adressen 

van bedrijven en voorzieningen binnen uw gemeente. 
 

Papieren gemeentegids 

Naast de digitale gemeentegids is er ook een papieren 

gemeentegids gemaakt. Om duurzamer te werken hebben 

we minder gidsen laten drukken. Er is geen huis-aan-huis-

verspreiding meer. Wil je toch een papieren gids dan kun je 

die afhalen bij de verschillende afhaalpunten in gemeente 

Land van Cuijk. 

www.gemeentelandvancuijk.nl/gemeentegids 

In Haps kunt u de gemeentegids afhalen bij SPAR, Raadhuisplein 4. 

  

https://landvancuijk.smartmap.nl/
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AMEEZING VOCALS OP PODIUM BIJ  
CULTUUR AAN DE MAAS IN CUIJK 

 

De vakanties zijn nog nauwelijks voorbij, maar toch hebben de leden van popkoor 

Ameezing Vocals de zandbak achter de school al getrotseerd om “De Kuip” te 

bereiken voor hun eerste repetitie. Dit in verband met de voorbereiding op het 

komende optreden op zondag 3 september in Cuijk. 
 

Het koor verzorgt die middag 2 keer een optreden 

op het podium bij de Martinuskerk en wel van 

14.15 tot 14.45 uur en van 15.45 tot 16.15 uur.  
Inmiddels bestaat het koor 1½ jaar en is er in die 

korte tijd toch al een aardig repertoire 

opgebouwd.  
 

Dirigent Veerle Verschuren wilde echter bij enkele 

nieuw ingestudeerde nummers nog de puntjes op de i zetten voordat deze voor de 

eerste keer tijdens een optreden uitgevoerd worden. 
 

Behalve het optreden op 3 september tijdens “Cultuur aan de Maas”, staan er ook 

alweer enkele volgende optredens gepland, zoals op vrijdag 24 november in 

Wijbosch (korenfestival), op vrijdag 22 december tijdens de Lichtjestocht in Cuijk 

(kerstuitvoering) en op 19 en 20 april 2024 tijdens de Music Night in Haps.  

Hierover volgt later uiteraard meer informatie. De zangeressen en zangers van het 

koor hebben er weer zin in en zien belangstellenden natuurlijk graag tijdens één 

van hun optredens. 
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WIE IS DIE FAMILIE BUCKET TOCH 
 

“Residence Bouquet, met de Dame des Huizes, spreekt u.”  

Ze zegt het nog een keer: “Het is Bouquet!” 

Miss. Bouquet – en niet Bucket – nodigt u graag uit voor 

een van haar soupers bij kaarslicht. Een etentje op 

stand.  

Voor adellijk gelijkgestemden met groen vingers.  

Maar voor u maakt ze ook wel een uitzondering.  
 

“Ik geloof dat ik nodig met de rozen aan de slag moet.” 

Richard heeft grote zorg om zijn bloemen.  

Voor zijn tuintje.  

Het moet er wel piekfijn uitzien als 

u langskomt op één van de 

avonden. Heeft u ook een 

bloemetje wat nodig onderhouden 

moet worden?  

Richard komt graag even langs! 
 

Kom kijken naar ‘Schone Schijn’ op 13 en 14 oktober in 

zaal ‘de Posthoorn’ in Haps, of op 27 en 28 oktober in 

cultureel centrum Myllesweerd te Mill.  
 

Kaarten zijn online te koop via www.kunakra.nl  

of verkrijgbaar aan de deur op de speelavonden. 
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GEEF DE PEN DOOR AAN… 
 

Van wie heb je de pen gekregen? 

Ik heb de pen gekregen van Bette, zij zit bij mij op 

school. Bette noemt mij altijd Super-Ser omdat ik 

vroeger heel hard op mijn loopfiets deed crossen en 

dan Super-Ser deed roepen.  
 

Wie ben jij? 

Ik ben Ser Blom en ik ben net 5 jaar geworden.  

Ik woon op de Lokkantseweg met mijn papa en 

mama en mijn zussen Isa en Juulke. 
 

In welke Groep of klas zit je, waar ga je naar school? 

Ik zit op de school De Bongerd in Haps. Ik zit nu net 

in groep 2, want de grote vakantie is net afgelopen. 

Ik heb twee juffen met dezelfde naam, Petra en 

Petra. Ik vind het erg leuk op school. 
 

Wat zijn je hobby’s? 

Ik vind het leuk om te voetballen en met dieren te 

spelen en te verzorgen. Mijn beste maatje is Jax, dat 

is is onze hond. Ook speel ik graag met mijn 

vriendjes Sten, Bren en Teun. Verder zit ik ook nog 

op zwemles, dat vind ik ook heel erg leuk. 
 

Wat wil je later worden? 

Ik wil later politie agent worden, of net als mijn papa bij de brandweer, dat lijkt me wel 

cool. 
 

Wat vind je het leukste in of van Haps? 

Ik vind het Hapse bos heel leuk. En ook de kindervakantieweek vond ik heel 

erg leuk, alleen vind ik het jammer dat het maar één weekje in het jaar is. 

Ook de kermis vind ik ieder jaar leuk om naar toe te gaan. 
 

Aan wie wil jij de pen doorgeven? 

Ik geef de pen door aan Sten Copier, omdat hij mijn beste vriend is en wij 

heel vaak met elkaar spelen. 
 

De pen kan doorgegeven worden aan alle kinderen in Haps  

t/m 16 jaar. Inleveren artikel ‘De pen’ naar: info@deschakelhaps.nl  

VÓÓR VRIJDAG 8 SEPTEMBER. 
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IN HET NIEUWS GESPOT 
 

Ilse Weerts is een echte supporter van de 

Leeuwinnen. Als het mogelijk is, gaat ze naar alle 

wedstrijden. Helaas was van echte Oranje-koorts in 

de regio niet veel te merken tijdens het WK. 
 

Tijdens het WK in Australië en Nieuw Zeeland was binnenshuis 

alles versierd, buiten niet meer. Tijdens het vorige toernooi had 

ze dat wel gedaan. Toen vroegen de buren of ze gras ging zaaien.  
 

Bij een mannentoernooi zouden ze die vraag nooit gesteld hebben.  

De Nederlandse vrouwen verdienen al onze steun en support.  

Helaas werden de Nederlandse dames in de halve finale uitgeschakeld.  
 

HISTORISCHE KRING LAND VAN CUIJK 
 

Sanne Peters Rit is het jongste lid van stichting 

historische kring Land van Cuijk.  
 

Sanne was al op jonge leeftijd zeer geïnteresseerd in historie.  

Ze studeert aan de Hogeschool van Arnhem en Nijmegen voor docent 

geschiedenis.  
 

De lezingen van de Historische Kring Land van Cuijk zijn zeer 

interessant en worden elke maand ergens georganiseerd.   

Vooral het Duits Lijntje, het oude spoor tussen Boxtel en het Duitse 

Wesel, is haar favoriete onderwerp.   
 

DE STEENAKKER START HET NIEUWE SEIZOEN  
 

Dayu Purnamawati  
Yoga en meditatie – Oost ontmoet West. 

De uit Bali afkomstige Dayu brengt deze nazomer een bezoek 

aan Nederland en komt bij die gelegenheid naar Huistheater De 

Steenakker in Haps voor het geven van yoga en healings.  
 

Yoga en Runen-Klank-Meditatie: 

donderdag 7 en vrijdag 8 september.  

Aanvang 19.30 uur. De healings zijn volgeboekt.  

Voor deelname of vragen, stuur een email naar: info@desteenakker.nl 
 

Eric Vloeimans 
Nederlands meest geliefde trompettist Eric Vloeimans 

komt samen met pianist Egbert Derix naar de 

Steenakker. Eric is bekend om zijn vloeiende, zachte, 

omfloerste trompetklanken, zoals hij dat alleen kan.  
 

Het wordt een concert om bij weg te dromen over de 

voorbije zomer met 'Gardens of Abandance'. 'Gardens 
of Abundance’ is het nieuwe album van Eric en Egbert 

waarop een combinatie van eigen composities en ‘on 

the spot’ improvisaties is te horen.  
 

Zondag 24 september, aanvang 15.30 uur.   

Toegangsprijs € 21,75, inclusief kop koffie of thee bij de ontvangst.  

Info & Tickets: www.desteenakker.nl  
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PARK DE WILD, NATUURLIJK VOOR IEDEREEN    
 

Het afgelopen jaar hebben de vrijwilligers van Park de Wild wederom enkele 

projecten onder handen genomen om het park nog mooier en 

aantrekkelijker te maken. Na de plaatsing en ingebruikname van de 

klimpiramide hebben we met het vlechten van wilgentenen diverse 

afscheidingen en een wilgenhut gemaakt. Voor de komende jaren staan nog 

enkele mooie creaties op het programma. Het doet ons goed dat steeds 

meer mensen het park weten te vinden en ons werk waarderen.  
 

Ook dit jaar doen wij mee met Rabo ClubSupport 

2023. Vorig jaar hebben wij het mooie bedrag van 

€ 725 mogen ontvangen. Alle Rabobank-leden die 

hun stem aan Park de Wild hebben gegeven, dank 

voor jullie stem! Wij hebben hiermee een deel van 

de klimpiramide kunnen financieren. 
 

Voor dit jaar willen wij de opbrengst besteden voor 

de aanschaf van parkgereedschap op accu. Het 

gebruik van elektrisch gereedschap maakt het 

heggen inkorten, bomen snoeien een stuk 

makkelijker. Ook is het een stuk milieuvriendelijker 

dan het gebruik van gereedschap dat werkt op 

benzine.  
 

Hiermee aan alle Rabobank-leden een oproep om 

mee te doen met deze sympathieke actie van de 

Rabobank. Als coöperatieve bank geven zij een 

deel van hun winst aan de verenigingen. Leden van 

de bank kunnen met hun keuze de favoriete vereniging financieel steunen.  

Er zijn veel verenigingen en stichtingen in Haps die 

hopen op een stem op hun club, echter het aantal 

stemmen is beperkt. Ieder lid van Rabobank zal een 

keuze moeten maken aan wie ze hun stemmen, lees: 

financiële ondersteuning, geven. Laat geen stem 

verloren gaan, iedere vereniging of stichting is het 

waard! Een stem op Park de Wild helpt ons om het 

doel voor het park te verwezenlijken: een park waar 

eenieder ontspanning vindt!  
 

Vrijwilligers Park de Wild 
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IN HET NIEUWS GESPOT 
 

 ‘JUIST OMDAT WE NIET ZO AFHANKELIJK ZIJN VAN GELD,  

VOELEN WE ONS RIJK’ 
 

John Akkermans en zijn vrouw Colet Jacobs deden onlangs 

deze uitspraak in een artikelenreeks in de Gelderlander over 

mensen die “naast” de moderne maatschappij leven.  
 

Wij vroegen John om wat meer toelichting omtrent het ‘niet 

zo afhankelijk zijn van geld’. 
 

“Het artikel in de Gelderlander ging vooral in op onze zelfvoorziening, het anders 

denken over de maatschappij en over de rust, onafhankelijkheid en vrijheid die deze 

manier van leven brengt. Wel een sobere en -door moderne ogen gezien- soms een 

oncomfortabele wijze van leven, maar dat is een vrijwillige keuze, omdat onze 

behoeftes niet zo groot zijn. Over dat laatste wil ik wat meer vertellen en een 

sprongetje maken naar iets actueels: onbetaalbare huisvesting. 
 

Geld en behoeftes, het is natuurlijk altijd een gespreksonderwerp. De gemiddelde 

westerse mens stelt zijn behoeftes bij, navenant het inkomen. Zelden is er een limiet; 

dat zie je aan multimiljonairs die hun geld nooit op gaan krijgen, maar toch steeds meer 

willen. Beter zou zijn, om het om te draaien: denk na over je behoeftes en ga zoveel 

werken dat je daarin kunt voorzien. Nu zal menigeen denken: “Sjonny, je hebt 

makkelijk praten. Jij kocht jouw huis in de goede tijd en bent zo’n babyboomer die 

slapend rijk geworden is van jarenlange waardevermeerdering van onroerend goed.  

De jonge generaties mogen dat gelag nu ophoesten om te kunnen wonen, waardoor er 

niet veel over blijft voor andere behoeftes.” 
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En dat is helemaal waar. 

Echter, Colet en ik leven zuinig 

en zijn daarnaast behoorlijk 

zelfredzaam. Dat spaart ook in 

de kosten.  

Wat je vanuit een netto loon 

niet uitgeeft, hoef je niet eerst 

bruto te verdienen. Dus onze 

bescheiden leefstijl zal er niet 

om vragen om de boerderij te 

gelde te maken, om het 

vervolgens te verbrassen aan 

luxe laatste levensjaren. 

Daarmee zal het huis 

overblijven. 
 

Inmiddels wonen we niet meer 

met z’n tweeën, maar hebben 

ook de dertigers Dirk,  

Mao en Tjerk hun plek hier 

gevonden, zodat we met z’n 

vijven in de oude boerderij leven en werken. Zij betalen geen huur, maar werken mee 

in de zelfvoorziening en aan het onderhoud van het terrein. Verder is het de bedoeling 

om de woning te zijner tijd te schenken aan een nog op te richten stichting, hetgeen de 

jonge generatie bewoners zekerheid biedt.  

Nieuwe jonge bewoners zullen volgen en hoeven zich niet diep in de schulden te steken 

om te wonen en aldus meteen al aan de ketting van de bank zouden liggen. Zo kan de 

boerderij generaties lang doorrollen zonder dat er sprake is van huur, hypotheek of 

successierechten. Het zou voldoende moeten zijn om één keer een woning te 

financieren, waarbij volgende generaties alleen voor onderhoud en modernisering 

opdraaien, zo lijkt mij. 
 

Het is een wat andere methode vergeleken met overerving naar de kinderen van een 

woningbezitter. Vaak moeten die erfgenamen het oude huis verkopen om de 

successierechten te kunnen voldoen. 

Stof om over na te denken en ik daag de vermogenden op leeftijd uit om de discussie 

aan te gaan!” 

  

Tjerk staat met slechts een duim op de foto, omdat hij 
achter het toestel stond....  
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WONINGBOUW, ZULLEN WE DE PIJN EEN BEETJE VERDELEN 
 

 Er is een grote woningbehoefte in het Land van Cuijk, de wachtlijsten zijn lang.  

Ook u kent woningzoekenden: uw kinderen of misschien u 

zelf wel die kleiner wil gaan wonen en plaats wil maken 

voor de volgende generatie.  De coalitie heeft de ambitie 

in de periode 2022 – 2030 4.000 woningen te bouwen.  

In het huidige bouwtempo gaan we dat niet halen.  
 

Als burgerlid mag ik regelmatig namens Liberaal LVC deelnemen aan 

commissievergaderingen van de gemeente Land van Cuijk. Bestemmingsplannen en 

omgevingsvergunningen voor woningbouw staan vaak op de agenda. Particuliere 

initiatieven, grotere investeerders en sociale woningbouw strijden daarbij om voorrang. 

Vaak worden geplande projecten aangevochten door omwonenden die vinden dat hun 

woongenot wordt aangetast. Dit leidt tot langere procedures en extra, 

kostprijsverhogende, regeltjes voor de initiatiefnemers van de gewenste woningbouw. 

En we zijn al zo overgereguleerd in ons kikkerlandje. En de inflatie is al zo hoog! 

Logisch dat investeerders dan kiezen voor woningbouw in de duurdere vrije sector, 

waardoor ‘sociale woningbouw’ op zo’n locatie niet mogelijk is. Dat hoeven we die 

investeerders niet te verwijten. Het is een gevolg van overheidsmaatregelen en 

onvoldoende sturing op betaalbare woningen dóór diezelfde overheid. 
 

De vele claims op ruimte in Nederland leiden tot meer schaarste en dus een intensiever 

gebruik van duurdere grond. Ook in onze gemeente zullen we grond steeds intensiever 

gaan benutten: méér hoogbouw, inbreiden, ‘dichter op elkaar’. Het privilege ‘ruim en 

vrij wonen’ dat we als plattelandssamenleving hebben, gaan we dus verliezen. Om het 

een beetje invoelbaar te maken: vergelijk het eens met “15 hoog wonen in de Bijlmer”. 

Zó ver zal het in Sambeek, Haps, Grave of Maashees niet komen. 
 

Het is een groot goed dat burgers voor hun eigen belang op kunnen komen. Waar ik 

echter moeite mee heb, is het oneigenlijk gebruik van niet terzake doende argumenten, 

de waarheid verdraaien in eigen voordeel of het bewust wéglaten van informatie welke 

cruciaal is voor het besluitvormingsproces.  
 

Vaak NIMBY-gedrag: “not in my backyard”.  

Iedereen wil meer woningbouw, maar ‘niet bij mij in de 

buurt’. We willen meer duurzame energie, ‘maar zet die 

windmolen maar ergens anders neer’. Geen kinderspeeltuin 

tegenover mij in de straat, want...!? Een nieuwe bestemming 

voor een bedrijfsgebouw of gebruik van een 2e inrit.... 
 

Dit leidt vaak tot emotionele betogen in de raadszaal en (jammer...) géén inhoudelijke 

discussie. Een enkele keer wordt zelfs een ordinaire burenruzie tot in de raadszaal 

uitgevochten. Dat zijn momenten dat ik als burgerlid denk: “Wat doe ik hier? Ik ben 

geen Rijdende Rechter!” Ja, uw persoonlijk belang conflicteert met het algemeen 

belang. Maar zullen we de pijn een beetje delen? Hoe zou ú denken over die 

buurman/vrouw die u de mogelijkheid tot betaalbaar wonen ontneemt door een 

bezwaarprocedure te beginnen? Deze woningzoekende zou uw kind kunnen zijn of úzelf 

20 of 30 jaar geleden! 
 

En ondertussen ligt er natuurlijk een opdracht bij de overheid om regelgeving 
praktischer te maken: minder complex, tijdrovend, conflicterend en kostprijsverhogend. 

Met méér balans in aanbod voor sociale woningbouw versus vrije sector. Op dat vlak is 

nog genoeg te doen en te verbeteren. En daar mag u óns, als politiek, dan ook op 

aanspreken. 
 

Groet,  

Hugo Peek, Haps (Liberaal LVC) 
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START NIEUWE MUZIEKSEIZOEN 
 MUZIEKVERENIGING JULIANA 

 

Muziekvereniging Juliana staat bij de start 

van het nieuwe muziekseizoen aan de 

vooravond van haar 90-jarig bestaan!  
Op 14 februari 2024 is het namelijk 

maar liefst 90 jaren geleden dat onze 

“muzikale voorvaderen” in café  

“De Posthoorn” Fanfare Juliana oprichtten. De geschiedenis kennen jullie en deze 

leeft nog steeds voort…. Maar Muziekvereniging Juliana (inmiddels) richt zich op de 

toekomst en dat zal gedurende het jubileumjaar niet onopgemerkt blijven! 
 

Voordat het zover is staan er natuurlijk nog een reeks aan activiteiten op onze 

agenda en hierbij alvast onze agenda voor de komende maanden: 
 

Agenda Muziekvereniging Juliana 2e helft 2023 
16 september: Oud ijzer actie  
16 september: Feestavond 

1 oktober: Rozenbottels op het kermismatinee in Landhorst 

21 oktober: Kapellenfestival Rozenbottels met Blaaskapel Flamicanka uit België 

                 en Einfach Bömisch uit Hout-Blerick 

28 oktober: Rozenbottels treden op tijdens het Kapellenfestival in Zevenaar 

12 of 19 november: Intocht Sint Nicolaas 

25 november: Jubilarissenconcert 
En alvast noteren: 

19 en 20 april: Sporthal de Stappert: De MV Juliana Music Night 2024.  
Alle info hierover lezen jullie natuurlijk uiteraard in de Schakel en op onze website 

www.mvjuliana.nl en onze facebookpagina! 
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START RABO CLUBSUPPORT 2023: 
JOUW STEM OP MUZIEKVERENIGING JULIANA 

 

Op 4 september start de Rabobank Clubsupport 2023 waarmee de leden  

van de Rabobank Land van Cuijk & Maasduinen alle verenigingen/stichtingen  

en instellingen uit het verzorgingsgebied financieel steunen door middel  

van het uitbrengen van een stem op hun favoriete club via de website 

www.rabobank.nl  

Ook wij doen uiteraard dit jaar weer 

mee! 
  

De opbrengst van Rabo ClubSupport 

2023 besteden wij aan nieuw 

instrumentarium en aan onze 

jeugdopleidingen dus jullie stem wordt 

goed besteed! Alle leden van de 

Rabobank Land van Cuijk ontvangen de 

info ook nog thuis op het privéadres! 
  

Stemmen kan vanaf 4 september t/m 26 september. 
Ontzettend bedankt alvast! 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
  

      Muziekvereniging Juliana  

               wenst iedereen leuke en gezellig Kermisdagen in Haps! 
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HAPS’HEEM                                                                                    
HET DUITS LIJNTJE 150 JAAR 

 

Dit jaar bestaat het Duits Lijntje 150 jaar.  

Mogelijk heeft u er al iets over gehoord of gezien. 
 

Haps’Heem wil in dit najaar er meer aandacht aan 

geven door een middag of avond te organiseren over 

deze spoorlijn met filmbeelden, een presentatie, enz.  

In het bijzonder over het gedeelte dat door Haps liep. 

Eerst een klein stukje geschiedenis voor diegene die deze nog niet kennen. 
 

De spoorlijn kende vele benamingen, het meest bekend hier in Haps in de 

volksmond ‘het Duits Lijntje’, daarnaast waren er nog de Boxteler Bahn, spoorlijn 

Boxtel-Wesel, spoorlijn NBDS en “de Vlissinger Postroute”. 
 

De Noord-Brabantsch-Duitsche Spoorweg Maatschappij (NBDS), de ontwikkelaar, 

de eerste eigenaar en exploitant werd in 1869 opgericht met het doel om een snelle 

spoorverbinding te realiseren tussen Engeland, Noord Duitsland en verder.  
 

De NBDS exploiteerde de spoorlijn tot 1919. Daarna werd de lijn overgenomen door 

de Maatschappij tot Exploitatie van Staatsspoorwegen (SS) een voorloper van de 

huidige NS. 
 

De spoorlijn Boxtel-Wesel werd in 1873 officieel 

geopend en was 100 km lang.  

Van 1881 tot aan de Eerste Wereldoorlog vormde 

deze verbinding de belangrijkste postroute tussen 

enerzijds Engeland en Amerika en anderzijds 

Noord-, Midden- en Oost-Europa. Er reden de 

snelste treinen uit die tijd en de NBDS was 

internationaal befaamd om haar stiptheid.  

Vanuit Vlissingen (haven) kon men direct naar 

Hamburg, Berlijn, Bazel, Wenen en Triëst en met 

een of meer overstappunten zelfs naar het 

Russische Sint Petersburg. In de hoogtijdagen van de spoorlijn rond de 

eeuwwisseling (19/20e eeuw) lieten vele ‘grootheden der aarde’, zoals de keizer van 

Duitsland, zich vervoeren over de lijn.  

Naar verluidt liet de Duitse keizer zijn keizerlijke trein in Haps stoppen om zijn 

geiten uit te laten….En dit alles kwam door Haps…. 

Het personenvervoer werd al kort (ongeveer 1950) na de Tweede Wereldoorlog 

opgeheven. De laatste goederentreinen reed op 24 mei 1971 in Haps over de lijn. 
 

Duits Lijntje over het grondgebied Haps. Enkele details. 

Station Haps werd gebouwd en geopend op 15 juli 1873. In 1918 telde het 

spoorwegemplacement 4 sporen, waarvan er één met verhoogd laadperron.  

De rails werden in 1978 opgebroken en het station werd jammer genoeg in 1991 

met de grond gelijk gemaakt.  
 

In het Hapse traject over een lengte van ongeveer 4,5 km liggen verschillende 

kunstwerken (duikers en bruggen) en er stonden 6 zogenaamde wachtposten (witte 

huisjes bij een overweg). Ook deze zijn helaas allemaal verdwenen.   

Daarnaast hadden we nog de treinramp in 1926, het Duits Lijntje in WOII, de 

Leutexpress, enz. 

Loc 31,  “de blauwe Brabander” 
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Kortom er is genoeg om over te 

vertellen in het najaar. 
 

 

Haps’Heem is voor de presentatie in 

het najaar nog op zoek naar materiaal 

over het Duits Lijntje, foto’s, 

documentatie, materiaal, enz.  
 

Heeft u nog iets, al is het nog zo 

onbeduidend, dan houden wij ons 

aanbevolen om een foto of kopie te 

maken.  
 

Bronnen:  
-De lijn Boxtel-Gennep-Wesel van NBDS van Rudi Liebrand  

-Diverse websites op internet 
 

Heeft u iets, dan kunt u het laten weten op onderstaand adres of email-adres. 
 

Joost van den Besselaar, Zoetendaalstraat 10, 5443 AM Haps 

Tel. 0627063958  E-mail: ja.vd.besselaar@home.nl 

 

 

. 
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DANKZIJ DE ZONNEBUS KON  
ROMER REVALIDEREN NA ERNSTIG ONGELUK 

 

Romer Khalil (17) doet niets liever dan voetballen. De van oorsprong Syrische 

Hapsenaar kon dan ook een aardig balletje trappen. Totdat het in maart helemaal mis 

ging en hij zwaar gewond raakte als gevolg van een eenzijdig ongeval. Een lang 

revalidatieproces volgde en pas over een jaar hoopt Romer weer helemaal de oude te 

zijn. Maar daarvoor moet ie wel bij de juiste specialisten in Nijmegen kunnen komen. 

Gelukkig is daar de Zonnebus. 
 

Het bewuste ongeluk gebeurde op de Kalkhofseweg in Haps. Een maand lang lag de 

jonge voetballer in het Radboud UMC in Nijmegen. Voor revalidatie moest Romer naar 

Klimmendaal in Arnhem. Daar kreeg hij fysio, ergo en logopedie. Hij verbleef daar heel 

de week en in de weekenden mocht hij naar huis. Maar een grote brand in het gebouw 

in Arnhem maakte dat Romer naar de Sint Maartenskliniek moest in Nijmegen. 

Tweemaal per week, op maandagen en woensdagen, kon hij daar de juiste behandeling 

krijgen. Maar… hoe kwam hij daar? Hij kon vervoerd worden door een taxi, maar daar 

moest hij wel een machtiging van de verzekeraar voor hebben. Het verkrijgen van deze 

machtiging kost nogal wat tijd en dat betekende dat Romer ca. twee weken lang zou 

moeten wachten. 
 

Zonnebus wordt  

BEL-ZONNEBUS 

Ineke Stalman, die vanuit Stichting Leergeld nauw betrokken is bij het gezin, zag dit 

met lede ogen aan en belde Jan van Hoof of de Zonnebus hierin iets kon betekenen. 

Het team van vrijwilligers van de Zonnebus was erg enthousiast om hierin te helpen en 

heeft toen een aantal weken Romer en zijn vader naar de Maartenskliniek gebracht, 

totdat de taxivergunning verleend was.  

De Zonnebus is er namelijk ook voor de mensen die tussen wal en schip vallen.  

Wij vervoeren heel veel vergeten groepen. En wij doen daar niet moeilijk over.  

De Zonnebus wil gewoon helpen. 
 

Romer en zijn familie waren heel erg blij met de inzet van de Zonnebus.  

Zo hebben wij weer een 

bijdrage kunnen leveren aan de 

samenleving in Haps. 
 

Wilt u ook eens gebruik maken 

van de Zonnebus?  

Elke woensdag rijdt deze naar 

Cuijk voor slechts een enkele 

euro per rit!  
 

Bel daarvoor op woensdag 

vanaf 8.30 uur: 06 10605015  

en wij halen u thuis op en 

brengen u op de afgesproken  

tijd ook weer naar huis! 
 

Vanaf oktober wordt de Zonnebus Haps:  

De BEL-ZONNEBUS. 
 

Vanaf oktober a.s. gaat de Zonnebus Haps veranderen.  

We worden dan 5 dagen per week een belbus.  

U kunt dan de gehele week van Haps naar bijna  

elke plaats binnen de gemeente met deze bus.  
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DE ZONNEBUS HAPS  
WORDT PER OKTOBER DE BEL-ZONNEBUS 

 

Zoals in de Schakel van 7 juli jl. al aangekondigd gaat de Zonnebus Haps veranderen in 

een BEL-ZONNEBUS. In het artikel was aangegeven per september maar dit wordt per 

oktober omdat nog een aantal zaken geregeld moeten worden. 
 

Wat gaat er veranderen? 

Vanaf oktober kunt u vanuit Haps 5 dagen per week met de bus weggebracht en 

gehaald worden naar bijna elke plaats binnen de gemeente Land van Cuijk.  

De plaatsen waar wij naar toe kunnen rijden zijn: 

Gebied Cuijk:   Cuijk – Haps – Vianen – Beers – Linden – Linden – Katwijk 

Gebied Grave:  Grave – Gassel – Escharen 

Gebied Boxmeer:  Boxmeer – Beugen – Rijkevoort – Oeffelt 

Gebied St Anthonis:  St. Anthonis – Ledeacker – Oploo – Wanroij  

Gebied Mill:   Mill – Langenboom – St. Hubert – Wilbertoord 
 

De kosten per rit binnen het gebied Cuijk bedragen € 1,- per rit. 

De kosten per rit naar overige gebieden bedragen € 3,- 

Als voorbeeld: een retour naar Cuijk kost dan € 2,- en een retour naar Grave € 6,-. 

U kunt ook een stempelkaart kopen. Elke stempel is € 1,- maar het voordeel hiervan is 

dat 6 stempels dan maar € 5,- kosten! 
 

Hoe werkt het? 

Elke werkdag belt u tussen 8.30 en 16.00 uur naar de bus: 06 10605015 

U krijgt dan de chauffeur die dienst heeft aan de lijn. Met hem/haar kunt u afspreken 

waar u opgehaald wilt worden en hoe laat u weer terug wilt. 

Bel in elk geval tijdig want de chauffeur moet u inplannen samen met de andere ritten. 
 

U kunt ook een rit meerdere dagen van tevoren aanvragen zodat we deze in de 

planning op kunnen nemen. Als de chauffeur niet in staat is om de telefoon op te nemen 

belt hij u in elk geval zo spoedig mogelijk terug om u te woord te staan. 
 

Dienstregeling in september 

In september rijden we nog volgens de huidige werkwijze,  

dus elke woensdag van en naar Cuijk.  

U kunt de chauffeur van de bus bellen vanaf 8.30 uur. 
 

Wilt u graag mee?  

Bel dan op woensdagen vanaf 8.30 uur de Zonnebus: 06 10605015. 

Het instaptarief van de Zonnebus is €1,-.  

Voor verdere informatie:  

Jan van Hoof; tel. nr. 06 20184878; e-mail: jwpvanhoof@gmail.com 
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VRIJWILLIGERS GEZOCHT  
VOOR DE BEL-ZONNEBUS PER OKTOBER 

 

In een artikel van deze Schakel kunt u 

lezen dat de Zonnebus Haps per 

oktober wijzigt in een Zonne-belbus. 

We rijden dan op verzoek 5 dagen in 

de week binnen een groot gedeelte 

van de nieuwe gemeente Land van 

Cuijk. 

Om dit mogelijk zijn we dringend op 

zoek naar vrijwillige chauffeurs. 
 

Wat vragen wij? 

Enthousiaste en betrokken personen 

die gedurende ca. 1 dag in de 2 weken een dag lang op de (elektrische) bus willen 

rijden. Wanneer er geen ritten worden aangevraagd kun je de bus gewoon thuis laten 

staan en ben je wel beschikbaar voor telefonische oproepen. 

Normaal rijbewijs is voldoende om op de bus te mogen rijden. 

Verklaring omtrent gedrag (VOG); wordt geregeld in overleg met stichting Zonnebus 

Cuijk en kosten worden vergoed. 
 

Heb je interesse of wil je meer weten? 

Neem dan contact op met (een van) onderstaande personen: 

• Jan van Hoof  tel.nr. 06 20184878  e-mail: jwpvanhoof@gmail.com 

• Theo Jansen   tel.nr. 06 53785707  e-mail: theojansen19@home.nl 

• Ger Lemmers  tel.nr. 06 10763356  e-mail: gerlemmers@hotmail.com 
 

Dus meld je aan zodat de Bel-Zonnebus een groot succes kan worden!!! 
 

 

 

 
 

  

 

   HET VREDESKAPELLEKE  
 

Volgend jaar 2024 bestaat het Vredeskapelleke 10 jaar en  

dat willen we niet zomaar voorbij laten gaan.  

Daarover krijgt u nog bericht in de Schakel. 
              

Van 4 t/m 26 september is de stemperiode van de Rabo  

ClubSupport. Mocht u nog geen doel weten, denk dan even  

aan het Vredeskapelleke. 
 

Met vriendelijke groeten, bestuur Vredeskapelleke 
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GYMLESSEN VOOR VOLWASSENEN 
 

Maandag 11 september a.s. starten we weer met de gymlessen voor volwassenen!  

De les is op maandagavond van 19.00-20.00 uur in sporthal “de Stappert”. 
 

Heb je nog nooit meegedaan maar wel interesse? 

Kom gewoon een keer meedoen en beslis dan! 

Voor meer informatie bellen naar: 

Anja Wittebrood, tel. 06 51453666.  
 

Sporten op maandagavond 

Het is bijna 19.00 uur …. Opschieten want ik heb vanavond sporten met de ‘vrollie’. 

Eigenlijk geen zin, want ik heb een beetje last van mijn knie, een beetje last van mijn 

schouder. Ik heb net pas het eten op, dus kan niet veel lopen, rennen want dan komt 

het eten omhoog. Kortom: allerlei smoesjes. Maar het feit dat het een gezellig clubje 

van dames is die met respect voor elkaar, zichzelf een uur in het zweet werken, maakt 

dat ik natuurlijk toch ga! 
 

Heb jij altijd al gedacht, dat je eens in beweging moet komen… maar geen zin… geen 

tijd… alleen maar smoesjes. Een zelfbeeld van ‘ik ben een stijve hark en kan niet mee 

doen’. Kom dan bij ons ‘gymclubke’! Wij zijn een sportieve damesclub met een 

gevarieerde leeftijd. De jongste is net vijftig geworden, de oudste pas vijfenzeventig.  

We sporten vanaf de 2e maandag van september (na de Hapse kermis) van 19.00-20.00 

uur in de sporthal van Haps. Voor het geld hoef je het niet te laten, dat is niet veel. We 

sporten door tot aan Pasen. We sluiten ons laatste avondje sporten af met een 

fietstocht en een heerlijk kopje koffie.  

Na Pasen gaan een aantal van ons nog door met korfbal op maandagavond tot en met 

juni. En dan is het zomervakantie.  
 

Als je twijfelt is het zeker de moeite om eens een kijkje te nemen op de maandagavond. 

We krijgen les van een sportieve dame. We beginnen met een warming up met diverse 

oefeningen. En wat doen we verder zoal? Balspelen en baloefeningen, badmintonnen, 

walking footbal of walking hockey.   

Onlangs hebben we slagbal gespeeld. 
 

Als je bepaalde dingen niet kunt, omdat je ledematen niet mee willen werken, dan doe 

je gewoon in een lagere versnelling mee.  

Kortom het smoesje gaat niet op, dat je niks meer kunt.  

Bij ons kun je altijd meedoen.  

Wees welkom!  
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TRAININGEN GAAN WEER VAN START 
 

De vakantie zit er voor velen alweer op en dat betekent dat het 

weer tijd wordt om te gaan sporten! Zo ook bij HaVoC!  

De dames van Dames 1 hebben ondertussen de eerste 3 weken 

er alweer op zitten en weer kennis gemaakt met spieren 

waarvan ze niet wisten dat ze die hadden. Ook de overige teams van HaVoC hebben 

afgelopen week weer gewerkt aan hun conditie en gevoeld dat de bal rond is.  

De voorbereidingen voor het nieuwe seizoen zijn dus in volle gang! Hieronder een 

aantal data om te noteren in de agenda’s. Verdere details over het openingsfeest 

zullen binnenkort verschijnen op de social media en in de volgende Schakel.  
 

Wanneer Wat 

9 september Oefenwedstrijden Haps - Dames 1 & Dames 4 

16 september Oefenwedstrijden Haps - Dames 3, Dames 4, Heren 1, Heren 2, MB1, MC1 

23 september Eerste thuis-wedstrijddag met aansluitend openingsfeest! 
 

Deelname Muziek in de Mais 

Zaterdag 19 augustus heeft HaVoC ook weer deelgenomen aan het maisstengelhangen 

tijdens Muziek in de Mais. Er werd gestreden met nog 8 andere verenigingen om de 

eerste plek. HaVoC wist zich na verschillende rondes naar de 5e plek te hangen en 

hiermee werd een mooi bedrag voor de club gewonnen. Hierna werd tot in de late 

uurtjes nog gezellig gefeest! 
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MAAK KENNIS MET TENNIS 
 

Voor alle kinderen t/m 17 jaar in Haps en omgeving organiseert Tennisvereniging De 

Zoetsmeer weer “Maak kennis met tennis”. 
 

Maandag 11 september mag je gratis  

en geheel vrijblijvend van 15.00 tot 16.00 uur  

een balletje komen slaan onder begeleiding van onze  

tennistrainers. Zij zorgen tevens voor de tennisrackets.  

Lijkt je dit leuk?  

Meld je dan aan via jeugdcommissie@tvdezoetsmeer.nl  

zodat we rekening kunnen houden met het aantal kinderen.  

Hopelijk tot dan!  

 

 

  

mailto:jeugdcommissie@tvdezoetsmeer.nl
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HAPSE BOYS NIEUWS 
 

Seizoen 2023/2024 gaat, zoals bijna elk voetbalseizoen, op 

kermiszondag van start, maar omdat Hapse Boys voor de 

beker speelt tegen een zaterdagteam, wordt de eerste officiële 

wedstrijd gespeeld op zaterdagmiddag/-avond om 17.00 uur 

(maar gezien de kermis komt dat speelmoment wellicht 

helemaal niet vervelend uit).  
 

In Helmond is SV De Braak 1 de tegenstander in de eerste 

bekerronde, die in de vorm van een poule van 4 teams wordt gespeeld  

(de poulewinnaar gaat naar de 2e bekerronde).  

De andere wedstrijden in de beker zijn: 

10 september (14.30 uur) Hapse Boys 1 – Venhorst 1 

17 september (14.30 uur) Melderslo 1 – Hapse Boys 1 
 

Ook Hapse Boys 2 en Hapse Boys VR1 spelen in het bekertoernooi.  

De overige teams spelen alleen competitie. 
 

Direct aansluitend aan de bekerwedstrijden (op 24 september) start die competitie. 

Voor Hapse Boys 1 omvat die maar liefst 26 wedstrijden, te beginnen met de 

thuiswedstrijd tegen Brakkenstein 1 (aanvang 14.30 uur), de week erna gevolgd door 

de uitwedstrijd in Vorstenbosch tegen Vorstenbossche Boys 1 (aanvang 14.30 uur). 
 

HBDZ ‘23 

De jeugdteams van Hapse Boys spelen met ingang van seizoen 2023/2024 voor het 

eerst in een volledige samenwerking met die van De Zwaluw uit Oeffelt en dat doen we 

onder de naam SJO HBDZ ’23 in een volledig nieuw tenue (dat hopelijk bij de start van 

de competitie beschikbaar is).  
 

De competitie voor de jeugdteams start op kermiszaterdag 2 september 2023. Net als 

vorig seizoen wordt door al onze teams in fasen gespeeld. Voor de junioren in 3 fasen, 

waarvan de eerste fase ook de eerste bekerronde is. De pupillen spelen in 4 fasen. Na 

elke fase worden de klassen door de KNVB opnieuw ingedeeld. 
 

Toeschouwers die naar de thuiswedstrijden van HBDZ ’23 willen gaan kijken, kunnen op 

www.hapseboys.nl in het programma zien of de wedstrijd in Haps, dan wel in Oeffelt 

wordt gespeeld.  

Alle informatie over HBDZ ’23 vind je op www.hapseboys.nl onder het kopje HBDZ ’23. 
 

Rookvrij sportpark 

Vanaf de start van seizoen 2023/2024 is ons sportpark ‘De Berkte’ helemaal rookvrij. 

Dat betekent dat het nergens op het sportpark is toegestaan om te roken. 
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NUMMER ‘5’ VAN HAPSE BOYS 25 JAAR AAN DE BAK 
 

Op zaterdag 26 augustus stond er voor Jason Cornelis een 

bijzondere wedstrijd op het programma: zijn 

afscheidswedstrijd! Maar liefst 25 jaar maakt de nu 42-jarige 

Jason deel uit van de selectie van Hapse Boys. Vanaf zijn 

zeventiende speelde hij in Hapse Boys 1, het vlaggenschip van 

onze plaatselijke voetbalclub; de laatste paar jaren in Hapse 

Boys 2, waar hij zich verdienstelijk maakte als mentor van de 

jongere spelers. 

Nu heeft hij echter besloten om te stoppen met spelen in 

Hapse Boys 1 en 2, maar de liefde voor de voetbalsport is nog 

lang niet over. Jason gaat verder in Hapse Boys 3, ’t durd.  

Het bestuur heeft gemeend om Jason een mooie 

afscheidswedstrijd aan te bieden voor zijn vele verdiensten in, 

maar ook buiten het veld.  
 

Jason, voor onze lezers die minder bekend zijn met voetballen, 

zou je je even kort willen voorstellen.  

Mijn naam is Jason Cornelis, 42 jaar oud, geboren in het 

Radboudziekenhuis in Nijmegen, opgegroeid in Haps. Ik 

woonde in de Parallelstraat bij mijn ouders Joop en 

Haydee en mijn iets oudere zus Sharony. Inmiddels woon 

ik nu zo’n 10 jaar met mijn lieftallige vrouw Marjanne, 

zoon Kain (9) en dochter Jula (7) in Cuijk. Nadat ik na 

mijn opleiding eerst enkele jaren in de jeugd tbs en 

gesloten jeugdzorg heb gewerkt als activiteitenbegeleider, 

werk ik nu 10 jaar met veel plezier als woonbegeleider in 

de gehandicaptenzorg. Op dit moment ben ik samen met 

2 compagnons bezig om een kleinschalig wooninitiatief op 

te zetten. We zitten in een afrondende fase en kunnen 

hier hopelijk snel meer openheid over geven als de puntje 

op de i zijn gezet…  
 

Kun je het nog herinneren dat je op je zeventiende in Hapse Boys 1 je debuut maakte, 

tegen wie jullie speelden en op welke plaats had de trainer je opgesteld? 

Poeh, dat is een hele tijd geleden. Ik moest even flink in mijn geheugen graven en 

zoeken in een map met door mijn moeder verzamelde krantenartikelen. Ik speelde nog 

in de A1, mocht voor het eerst met Hapse Boys 1 mee en stond direct in de basis. We 

speelden thuis tegen SCV’58 Velp, nu EGS, gefuseerd met Grave en Escharen. In de 

jeugd speelde ik altijd linksbuiten en op die positie debuteerde ik dus ook onder Harrie 

Kersten. Na ongeveer een half uur spelen werd een hoekschop van de tegenstander 

afgeslagen. Ik stond scherp op de middenlijn en de bal werd direct de diepte in 

gespeeld. De keeper van SCV kwam erg ver zijn doel uit, maar ik was eerder bij de bal. 

Daardoor werd ik wel ver richting de linkerkant 

van de achterlijn gedwongen. Ik keek, maar er 

was nog geen aansluiting. Wel was het doel nog 

vrij en moest ik snel handelen, omdat de keeper 
en 2 verdedigers richting hun eigen goal renden.  
 

Vanuit een moeilijke hoek schoot ik de bal in de 

verre bovenhoek, 1-0! SCV scoorde later de 

gelijkmaker, maar gelukkig besliste een andere 

jeugdspeler, Epi Lamers, de wedstrijd met de  

2-1. 

JASON CORNELIS 
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Mooie veranderingen meegemaakt; van voorhoedespeler tot drijvende kracht in de 

laatste linie… 

Dat klopt, alhoewel ik het in eerste instantie totaal niet zag zitten om achterin te gaan 

spelen. De toenmalige trainer, Cor Perlee, wilde een ander systeem gaan spelen. We 

speelden eigenlijk altijd 4-3-3, maar Cor vond ons daar niet goed genoeg voor. Volgens 

hem zouden we dat seizoen de underdog zijn en vooral moeten opereren vanuit een 

defensieve speelstijl. Hij wilde naar een 4-4-2 systeem waarin de backs en buitenste 

middenvelders in de omschakeling continu moesten gaan. Ik werd in een bekerwedstrijd 

tegen Volharding (toen spelend in de 1e klasse) als linksback opgesteld. Dit hoorde ik 

pas tijdens de wedstrijdbespreking.  

Ik ben toen meteen in gesprek gegaan met de trainer om te zeggen dat ik daar niet kon 

en wilde spelen. Ik was tenslotte een aanvaller! Perlee was hard en zei dat ik daar kon 

spelen in het eerste of hij had me helemaal niet nodig bij de selectie. Uiteindelijk 

speelde ik zeer verdienstelijk en ben ik eigenlijk niet meer van de linksback positie 

afgegaan! Op het einde van mijn “carrière” ben ik als linker centrale verdediger gaan 

spelen bij het eerste en later in het tweede van de Boys. 
 

Je bent klein van stuk, maar je hebt toch altijd je mannetje gestaan tussen de lijnen! 

Liet je je ook gelden in de kleedkamer?  

Ik denk dat ik me zeker liet gelden in de 

kleedkamer, tijdens wedstrijdbesprekingen, op 

trainingen en tijdens de wedstrijd. Ik speelde altijd 

voor de winst, ben bloedfanatiek en heb er altijd 

veel voor gedaan en gelaten om in ’t Urst van 

Hapse Boys te mogen spelen. Die inzet verwachtte 

ik dan ook van mijn medespelers en trainers. Een 

keer minder goed voetballen of verliezen van een 

betere tegenstander dat kan, maar geen inzet, 

passie en strijd leveren is voor mij echt een no go. 

Ik heb altijd gezegd wat ik ergens van vond. 

Tevens vind ik het teambelang en daarbinnen het 

individu belangrijk. Ik probeerde altijd te 

signaleren hoe andere, vooral de jongere spelers 

en nieuwe spelers, zich binnen de selectie voelden. 

Mochten ze zich door bepaalde gebeurtenissen 

tijdens een training, bespreking, wedstrijd of de 

wijze waarop een trainer ze benaderde niet prettig 

voelen, dan ging ik het gesprek aan met hen en/of de trainer. Sfeer is net zo belangrijk 

als prestatie bij een selectie. En we hebben best wat goede trainers gehad, maar als 

people-manager waren zij niet altijd even handig. 
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Als je terugkijkt op je carrière, zie je dan opmerkelijke dingen? 

Ik ben pas op mijn 14e begonnen met voetballen in de C1 met Henk Weren als trainer.  

3 jaar later mocht ik al aansluiten bij Hapse Boys 1. Dat ging allemaal wel snel.  

Wat mijn hele carrière wel overschaduwd heeft is mijn blessuregevoeligheid.  
 

In de jeugd was ik eigenlijk nooit geblesseerd. Op mijn 21e ging het helaas mis in mijn 

eerste seizoen als linksback. We speelden tegen een club waar de regio-topscoorder 

speelde. Deze speler stond voor de 2e keer op rij bovenaan het topscoorders-

klassement en zou mijn directe tegenstander zijn. Ik had hem gedurende de eerste helft 

volledig in mijn zak zitten en de frustraties dropen ervan af. Vlak voor de rust kregen zij 

een corner en stond ik bij de eerste paal. De bal werd ingekopt en ik kon hem van de 

lijn halen en meenemen naast de goal op de achterlijn. Ik wilde de bal binnenkant voet 

naar een teamgenoot richting de zijlijn spelen. Op dat moment kwam mijn tegenstander 

met 2 gestrekte benen op mijn knie in. Gelukkig was het rust, daar een kwartiertje 

gekoeld en toen de trainer vroeg of ik door kon, antwoordde ik volmondig met JA. 

Helaas ging het bij de aftrap direct mis, tegenstander trapte af, bal ging direct diep en 

bij het aanzetten knapte er iets in mijn knie. Naar later bleek was mijn voorste 

kruisband afgescheurd. Na een lange revalidatie en weer bijna fit, brak ik mijn been. 

Helaas weer door een bewuste actie van een tegenstander. 

Vervolgens heb ik een periode veel spierblessures gehad, 

vooral aan de hamstrings. Daarbij is het voetbal ook op 

amateur niveau flink veranderd. Er wordt meer aandacht 

besteed aan tactiek en techniek dan vroeger. Systemen zijn 

veranderd, posities worden anders ingekleed en de 

trainingsstof is gespecialiseerder.  
 

Wie waren je beste trainers en van wie heb je dus het 

meeste geleerd?  
Art Hendriks heeft me meer zelfvertrouwen gegeven. Ik ging 

op mijn 18e volledig over naar het eerste, maar kwam na een 

goede voorbereiding wegens omstandigheden op de bank te 

zitten. Ik speelde nauwelijks bij zowel 1 als 2 en dat vond ik 

niet leuk als liefhebber van het spelletje. Art benaderde mij 

vanuit zijn rol als trainer van de A1. Hij gaf aan dat hij me 

goed kon gebruiken in zijn team en ik daar weer kon gaan spelen. Dat zag ik wel zitten 

en na een gesprek met de trainer van het eerste, mocht ik terug naar de A1. Daar werd 

ik aanvoerder en speelde ik achter de spits of als linksbuiten. Binnen 2 weken zat ik 

weer bij Hapse Boys 1 en speelde ik in de basis. Toen speelde ik bijna ieder weekend op 

zaterdag bij de A1 en op zondag basis bij het eerste en heb ik uiteindelijk 22 

wedstrijden gespeeld bij Hapse Boys 1. 
 

Cor Perlee was een goede trainer, recht door zee en met een duidelijk visie.   

Hij leerde ons veel andere dingen in systemen en spelopvattingen. Hij won liever lelijk 

dan verliezen met mooi spel. We leerden spelen op resultaat en waren een vervelende 

tegenstander.  
 

Johan Vullings vond ik gewoon een prettig mens, veel verstand van voetbal, fanatiek en 

behalve een goede trainer ook echt iemand die met mensen om kan gaan. Dat is in mijn 

ogen net zo belangrijk binnen prestatief voetballen.  
 

Heb je wel een prima inzicht in het voetbalspelletje? 

Het is altijd lastig om dat over jezelf te zeggen, dat laat ik liever aan anderen over.  

Ik denk zelf dat ik best een prima inzicht heb in het spelletje. Buiten mijn carrière als 

speler heb ik vanaf mijn 17e verschillende teams getraind bij Hapse Boys. Dat begon bij 

de C1, D1, B1, A1 en Dames 1 en 2. Daarin heb ik vooral vanuit mijn eigen ervaring 

trainingen gegeven en zaken die ik belangrijk vond over proberen te brengen.  
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In welke klassen heb je met Hapse Boys 1 gevoetbald? Welke degradatie herinner je je 

nog het beste? 

Ik heb in de 6e,5e,4e en 3e klasse gespeeld. Degradaties heb ik vooral weggestopt en 

heb vooral de leuke dingen onthouden      . Wat me wel altijd is bijgebleven is een jaar 

dat we om promotie speelden van de 5e naar de 4e klasse. We hadden een periodetitel 

en in die tijd speelde je dan in een poule van 3 om promotie af te dwingen.  
 

De eerste wedstrijd hadden we dik gewonnen met 5-1. We gingen kijken bij de 

wedstrijd tussen onze 2 concurrenten. Deze eindigde in een 2-1 overwinning voor de 

ploeg waar we nog tegen moesten spelen. We speelden thuis en zouden genoeg hebben 

aan een gelijkspel om promotie af te dwingen. Helaas lukte er vrijwel niks bij ons en 

verloren we met 3-1; zij promoveerden en wij blijven in de 5e klasse. Dat voelde voor 

mij echt als een degradatie! 
 

Noem eens enkele van de ongetwijfeld vele mooie momenten in al die 25 jaren…… 

Ik ben 3x kampioen geweest met Hapse Boys 1, dat was altijd geweldig! De 

saamhorigheid in het dorp en het samen vieren bij de Mulder vond ik schitterend! 

Vooral de allereerste keer was overweldigend.  
 

Ook de finales die je mocht spelen om promotie af te dwingen waren genieten. Alles 

daaromheen met staf, spelers, toeschouwers en de acties van de supportersvereniging 

vergeet je nooit meer. Bussen werden geregeld, veel groen/zwart, spandoeken, 

vuurwerk en zelfs liedjes werden gezongen.  

Ook de legendarische weekenden naar Polen en Zuid-Duitsland waren heel erg mooi.  
 

Vertel eens een leuke voetbalanekdote! 

Ik heb er een aantal die ik graag met jullie wil delen… Toen ik pas bij het ’t Urst zat, 

speelden we uit in Odiliapeel. Ik zal de hoofdpersonen in dit verhaal onder een 

schuilnaam benoemen vanwege de privacy. Er was een afspraak dat er niet in de 

kleedkamer gepoept werd; als je moest deed je dat maar in de kantine. Onze huidige 

prins Carnaval wilde naar de wc en zei dat hij even lekker ging kleien. Dat werd door 

een ex-prins Carnaval die oorspronkelijk uit Utreg komt, niet geaccepteerd. Er wordt 

hier niet gesch.t.n! Prins MvanV knikkerde de deur dicht en dacht hiermee weg te 

komen. Daar dacht onze Utregse vrind anders over en de gehele wc deur werd uit zijn 

voegen getrokken en daar zat Prins Carnaval met de box op de enkels en een wc-

papiertje met bruine streep tonend zonder schaamte te glunderen. 
 

Vroeger vertrokken we bij uitwedstrijden altijd vanaf de Mulder, oftewel de Molen. De 

eerste keer dat Forrest Gump (Floris Arts) mee moest met het eerste, was hij te laat. 

De trainer vroeg ons hem te bellen om te vragen waar hij bleef. Floris nam zijn 

mobieltje op en vroeg verbaasd waar iedereen bleef. Hij stond al ruim 15 minuten te 

wachten bij de Mariamolen op de oude Cuykseweg. 
 

Of dat Coebergh Ruudje Weerts zich ’s ochtends af moest melden bij de trainer nadat 

hij op de terugweg van een avondje prinsraden van zijn fiets de straat had gekust en 

een aantal hechtingen in zijn kin had. Ruud had een fles Coebergh gewonnen en direct 

maar leeg gemaakt. Toen Ruud bij de derde helft verscheen met zijn hele kin in het 

verband, begon bijna het hele urst hun kin in het schuim van hun bier te dopen en Ruud  

                                               te verwelkomen met een luidkeels schapengeblaat. 
 

Ook Joost van de Groes is op een zaterdagavond eens 

zwaar geblesseerd geraakt. Met de eerder genoemde 

Ruud Weerts raakte hij in een salami worst gevecht en 

werd hij zo op zijn oog geraakt dat hij zondag niet kon 

spelen. Zo kan ik nog wel even doorgaan over de 

nodige geplande en ongeplande humor binnen en 

buiten de kleedkamer…. 
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Was het aanbieden van een afscheidswedstrijd een verrassing en met wie én tegen wie 

speelde je afgelopen zaterdag? 

Het was niet zozeer een verrassing, ik wist dat deze eraan zat te komen. Dat maakt het 

zeker niet minder leuk en het wordt van mijn kant zeer gewaardeerd!  
 

Omdat ik toch een aardige tijd deel heb uit gemaakt van de selectie heb ik zelf 2 teams 

samen mogen stellen en heb ik enkele zeer oud gedienden bereid gevonden om hun 

kicksen weer uit de klei te trekken, maar zeker ook jongens die nu nog actief zijn in 

Hapse Boys 1 en 2. Zelf heb ik bij beide teams één helft mee gespeeld. 

Als staf waren Ad Vloet, Art Hendriks, Sandra Vloet en Mario Selten als scheidsrechter 

aanwezig. 

 

Is er iets bekend over de uitslag……………… En hoe verliep de derde helft? 

Ruststand was 3-1 voor team Groen Zwart en de eindstand 6-3 in het voordeel van de 
groenzwarten! Veel goals, onnavolgbare acties (in positieve en negatieve zin) en 

natuurlijk een hoog tempo! Met 2 goals en 2 assists kon ik me nog even laten zien.  
 

Nadat iedereen zich opgefrist had, konden we in de kantine genieten van drankjes en 

een barbecue. Paul Arts heeft ons goed “natgehouden” en daarna nog wat gezellige tijd 

doorgebracht bij ‘De Mulder! Rond de klok van 2 uur ben ik met Michiel Vloet naar Cuijk 

gefietst. 

Team Groen Zwart 

  1 Koen Giesbers 

  2 Wilko Smits 

  3 Stef Thijssen 

  4 Jarno van Bree 

  5 Martijn Peeters-Weem 

  6 Floris Arts  

  7 Niek Maas 

  8 Wouter Peeters-Weem 

  9 Jeroen Egelmeers  

10 Nicky van der Wijst 

11 Tim Janssen 

12 Bram Cornelissen 

13 Thijs Kemperman 

14 Jeroen Hendriks 

15 Marc de Haas 

16 Luuk Crommentuijn 

 

Team Rood 

  1 Dirk Thijssen 

  2 Maykel Jans 

  3 Mike van Vlissingen 

  4 Jos Vloet 

  5 Willem Arts 

  6 Sjuul Roelofs 

  7 Emiel Jans 

  8 Brian Guntlisbergen 

  9 Michiel Vloet 

10 Job Kemperman 

11 Twan Smets 

12 Epi Lamers 

13 Joost van de Groes 

14 Frank Kohlen 

15 Jaap Willems 
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Hoe heb je zelf met je vriendin en kinderen de huldiging ervaren? 

Het was hartstikke mooi! Marjanne had de kinderen in het Groen Zwart aangekleed. 

Mijn zoon gaat meestal zijn eigen weg en zoekt dan 

een veldje op om te voetballen met zijn neefjes. 

Mijn dochter wilde het liefste mee de kleedkamer in 

en vindt alles wat er gebeurt zeer interessant. Na de 

wedstrijd heeft Jeff Meijs van voetbal-shoot nog wat 

foto’s gemaakt van ons gezin. Het is fijn om de 

waardering te voelen van de club en iedereen die de 

club een warm hart toedraagt. Ook via social media 

heb ik verschillende berichten gekregen met een 

bedankje, een veel plezier of respect. Ik ben er trots 

op dat ik, ondanks de vele blessures toch zo’n lange 

tijd deel heb mogen uitmaken van het Vlaggenschip 

van Hapse Boys. 
 

Op je 42e zet je je carrière voort in het derde elftal van  

‘de Boys’.  

Denk je met dit elftal Abraham te kunnen worden? 

Dat zou mooi zijn en daar ga ik voor. Toch ben ik dan wel 

afhankelijk van verschillende factoren zoals blessures en 

mijn werk. Ik werk nu al een tijd onregelmatig, maar met 

het vooruitzicht om zelfstandig te worden, durf ik niet te ver 

vooruit te kijken. Ik heb er wel zin in om met veel oud 

selectie spelers in het derde te gaan spelen.  
 

Vrijdagavond 25 augustus was de jaarvergadering van 

supportersvereniging ‘De Berkte’. Jason Cornelis werd door 

de leden uitgeroepen tot SPORTMAN 2023. 

De traditionele gladiolen, hulde en cadeaus vielen Jason ten 

deel en daar was hij toch wel een beetje trots op! 

Jason, proficiat, het is je gegund en we wensen je nog een 

lange voetbalcarrière toe. 

 

 

 

 

 

  

  

Mensen kun je vergelijken met muzieknoten, 

als ze eenmaal op elkaar zijn afgestemd, 

vormen ze een prachtig orkest! 
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NIEUWS VAN DE ZONNEBLOEM 
                                    

Muzikale middag in Mill 

Op zaterdag 19 augustus hebben wij onze gasten naar Cultureel  

centrum Myllesweerd in Mill gebracht. Georganiseerd door De  

Zonnebloem Regio Land van Cuijk hebben wij daar met een kop koffie  

en een groot stuk heerlijke vlaai genoten van een muzikale middag  

met troubadour Hans van Gorp. Hans wist de gasten te vermaken  

met repertoire van troubadours uit de jaren ’60 en ’70: een feest der  

herkenning! Na afloop nog een geweldig mooie loterij met veel leuke attenties. 
 

Lotenverkoop                                                                

Namens onze gasten willen we iedereen bedanken voor het kopen van onze loten! 

Met de opbrengst gaan wij weer van alles organiseren. 
 

Aandacht voor Ziekendag                                          

Nationale Ziekendag, de tweede zondag van september, is een initiatief van De 

Nationale Zonnebloem in Breda. Als afdeling Haps hebben wij dan weer een leuke 

attentie voor onze gasten. Wat het wordt blijft nog even een geheim. 
 

Stem uitbrengen bij Rabo ClubSupport                           

Onze vereniging doet mee aan de actie van de Rabobank: Rabo ClubSupport. 
Net als vorig jaar kan iedereen die lid is van de Rabobank op een vereniging 

stemmen. 

Stemmen kan vanaf 4 september...natuurlijk op De Zonnebloem afdeling Haps! 
De Zonnebloem, afdeling Haps 
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  KBO HAPS             
            

Agenda en Mededelingen komende weken  
 

Na de vakantie is het fijn om in het normale  

ritme te komen, dus we beginnen weer met 

inloopactiviteiten op de dinsdagmiddagen. Iedereen is om 14.00 uur 

 welkom in de Mariagaarde om mee te doen met kaarten, vele  

gezelschapsspellen en natuurlijk ook buurten. 

 Er is veel belangstelling en ook u bent dus van harte welkom! 
 

Woensdag 6 september Eat & Meat  
Volgens de gebruikelijke afspraken: de zaal van De Posthoorn is 

open vanaf 17.00 uur. Aan- en afmeldingen graag voor maandag 

4 september bij Cas Arts 06-46135670. 
 

Kienen 7 september 

Het kienen start weer op 7 september. 
 

Sociale culturele dag 12 en 13 september in  

’t Wapen van Wanroij 

Het programma voor deze dagen heeft u kunnen lezen in de Ons. 

Aanmelden is helaas niet meer mogelijk. 
 

Donderdag 28 september zomerreis  

Dit jaar gaat onze mooie zomerreis naar Warmond in Het Groene Hart. 

In de Ons, die volgende week wordt bezorgd, vindt u meer informatie over deze 

reis. 
 

Vrijdag 20 oktober muzikale middag in zaal ‘de Posthoorn’ 

Van 28 september tot en met 4 oktober is de week tegen Eenzaamheid. 

Samen met De Zonebloem en Sociom organiseert de KBO in dit kader een muzikale 

middag op vrijdag 20 oktober. Het Boekels Kwartierke zal de middag verzorgen. 

Voor de prijs van € 5.00 ontvangt u een kopje koffie/thee met enkele consumpties 

en warme hapjes. Het vast en zeker een gezellige middag, want er kan ook gedanst 

worden. 
  

Klussendienst  

Wilt u gebruik maken van de Klussendienst, bel dan voor eventuele vragen of voor 

het aanmelden van een klusje met de coördinator Cas Arts . 

Telefoon: 06-46135670 of via e-mail: casarts@ziggo.nl  

Hij kan u meteen zeggen of de klus past bij de klussendienst.  

Hij geeft u graag advies! 
 

Namens bestuur KBO Haps  
Cas Arts, tel. 0646135670 

 

  

 

Welterusten wij gaan 

zo naar bed of zoals de 

muggen het zouden 

zeggen... 

 

                 “Het buffet  

                      is  

                  geopend…” 
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`T SNUFFELHOEKJE’ 
 

Als je abonnee bent van de Schakel 

dan kun je gratis een oproep plaatsen 

voor gratis artikelen of diensten in  

de rubriek:  

`t Snuffelhoekje’ 
 

Stuur je oproep naar: 

info@deschakelhaps.nl 

 

 

 

Het is niet de bedoeling om 

oud papier bij de container 

te plaatsen buiten de 

openingstijden, als de 

container afgesloten is.                                        
 

Dank namens de buurtverenigingen. 

OUD PAPIER - /AFVALINZAMELING   
 
 

 
  

Maandag   4 sept GFT- container  

Maandag  11 sept GFT- container en PBP 
   

Zaterdag 30 sept Buurtvereniging “Rondom de Kiekuut” 

 28 okt 

 

Laatste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Zaterdag 2 sept Buurtvereniging “De Schutters” 

  7 okt Eerste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Woensdag 13 sept Buurtvereniging “Beatrixlaan” en “De Groes” 

 27 sept Papiercontainer staat op de Loswal van 16.00-19.00 uur. 

Vrijdag 1 sept Buurtvereniging de Veldkijkers en Klavertje Drie 

 6 okt Eerste vrijdag van de maand wordt oud papier opgehaald. 

Woensdag  6 sept Buurtvereniging “De Kampakker” 

 4 okt Papiercontainer staat woensdag op de hoek 

de Aalsvoorten/ Bogaersstraat van 18.30-20.00 uur. 

 

GEVONDEN 
 

Dinsdagavond 22 augustus op het 

fietspad van de Kalkhofseweg richting 
Cuijk. 
 

Armband van het merk  

Buddha to Buddha  
 

Jan van Hoof 
06 20184878 

 

 

GRATIS AF TE HALEN 
METALEN BUREAU  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Afmetingen: 

L 75cm, B 151cm, H 76cm 
 

Tel. 0630639197 
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